取消公告:台灣觸媒及反應工程研討會

Cancellation of TSCRE2021 on 29-30 July 2021

Dear Participants of 39th Taiwan Symposium on Catalysis and Reaction Engineering 2021,

Due to the continuing severity of the COVID-19 pandemic, the Organizing Committee of 39th Taiwan Symposium on Catalysis and Reaction Engineering (TSCRE-2021) would like to announce the cancellation of TSCRE-2021.

The organizing committee thank you for your immense support to this conference, and express our sincere apologies for the inconvenience caused under these unforeseen circumstances. The registration fee will be refunded.

We wish you health and success.

Sincerely, on behalf of the Organizing Committee

Hsisheng TENG (General Chair)

Dong-Hwang CHEN (General Secretary)

The 39th Taiwan Symposium on Catalysis and Reaction Engineering 2021 (TSCRE-2021) Chemical Engineering, National Cheng Kung University, Tainan

各位第 39 屆觸媒研討會之與會者, 您好

因為防疫中心再次延長疫情三級警戒,大會在此宣佈,取消辦理 2021 年 7 月 29-30 日第 39 屆台灣觸媒及反應工程研討會(TSCRE2021)。

大會感謝您大力支持本次研討會,對於此無法預期之情況而導致各種不便,我們深表歉意。 報名費將會另行通知退款。

敬祝 健康順利

大會主席 鄧熙聖教授 大會秘書長 陳東煌教授 第 39 屆台灣觸媒及反應工程研討會(TSCRE-2021) 國立成功大學化學工程系